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• Udstykningssagen kører fortsat, konkursbo og kommunen er i dialog om de 
ejendomsskatterestancer der påhviler konkursboet. Vores advokat er fortsat i dialog med parterne, 
og der følges op og rykkes løbende. 
 

• Enkelte lamper virker ikke igen, formentligt fordi de står under vand. Bestyrelsen overvejer at 
komme med forslag omkring lampesituation til kommende generalforsamling 
 

• Bro reparationer næsten færdige mangler en enkelt planke eller to. 
 

• Økonomi og budgetopfølgning gennemgået, herunder det samlede årsregnskab, som nu sendes til 
revisor. 
 

• Budget og vedligeholdelsesplan for 2018 er der arbejdet med, hvor vi igen går efter et 0-resultat. 
 

• Forslag modtaget fra Bøtø Nor m.h.t. vedligeholdelse af det arbejdsbælte de har krav på men vi 
afviser forslaget som vil indebære, at vi skal betale dem for vedligeholdelse, men vi mener, vi har 
betalt herfor via bidrag til Bøtø Nor over ejendomsskatten. 

  

 

 


